
PROTOKÓŁ NR 63/13

z posiedzenia Komisji: 

Gospodarki Komunalnej,

Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 25 kwietnia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Maria Zielińska, 

7. Adam Bierowski,

8. Krzysztof Kapała,

9. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak, Zbigniew Mazurak.

Zaproszone osoby:

10. Mirosław Górecki,

11. Andrzej Machnica.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie pisma Pana Dominika Miklas.

3. Rozpatrzenie  pisma  Proboszcza  Parafii  NMP  o  udzielenie  dofinansowania  na  remont 

kościoła.

4. Sprawy różne KGK.

5. K.B.P.iF. dopłaty do wody, zaopiniowanie zmian w budżecie na 2013 r.

Ad. 1 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca K.G.K. P. Anna Klepacz. Zapoznała zebranych z 

porządkiem obrad.

Ad. 2 Po zapoznaniu się z pismem P.P. Miklas, członkowie komisji zadecydowali aby wnioskować o 

udzielenie bonifikaty ale po weryfikacji kosztów jakie poniesie U.M.

Ad. 3 Następnie rozpatrzono wniosek Proboszcza Parafii NMP o dofinansowanie remontu kościoła 

pod względem zabezpieczeń przeciwpożarowych. W związku z tym że komisja U.M. nie weryfikowała jeszcze 

wszystkich wniosków które wpłynęły, K.G.K. wstrzymała się z opinią do czasu weryfikacji. 
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Ad. 4 W sprawach różnych Pan Burmistrz poinformował radnych o przeprowadzonym przetargu na 

most przy ul. Gielniaka. Do przetargu trafiły firmy z kwotą 380 tys. zł najwyższą i 145 tys. zł ceną najniższą.  

Środki  na  remont  mostu  są  zapewnione.  23  kwietnia  została  podpisana  umowa  z  EMC  o  sprzedaż 

nieruchomości  przy  ul.  Jeleniogórskiej  14  a  na  monitoring  boiska  „Orlik”  niezbędne  będzie  6  tys.  zł. 

Zamontowane urządzenia monitujące został zużyte i uległy zniszczeniu. 

Przew. R.M. Pan Andrzej  Machnica zasugerował aby radni w czynie społecznym posprzątali  część ulic w 

Kowarach.  Ważnym jest  też  sprzątnięcie  rzeki  Jedlicy,  radna  Z.  Ujma zwróciła  uwagę na  brak  koszy na 

śmieci.

Ad. 5 Komisję Budżetu Planowania i Finansów poprowadził Przew. P. A. Wrona. 

Wrócono do tematu dopłat do ceny za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków.

Omawiano  już  kilkakrotnie  ten  temat,  Pani  Skarbnik  przygotowała  następny  wariant  z  dopłatą  dla 

mieszkańca przez U.M. kwoty 0,92 zł do ceny za dostarczanie wody, i  6,07 zł  do ceny za odprowadzanie 

ścieków.

Przegłosowano tę propozycję.

Następnie P. Skarbnik omówiła zmiany w budżecie na 2013 r. K.B.P.iF. zaopiniowała projekt uchwały.  

Na tym posiedzenie obu komisji zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje aby w protokole z KGK z dnia 12.04.2013 zmienić 

kwotę z 30 tys. na 10 tys. zł z przeznaczeniem na remont kamienicy wpisanej do rejestru zabytków przy ul. 1-

Go Maja 15. (jednogłośnie za).

2.  K.G.K.  wnioskuje  do Pana Burmistrza  o udzielenie  bonifikaty P.P.  Miklas,  po  zweryfikowaniu 

przez GGK kosztów jakie poniesie Gmina Kowary. (jednogłośnie za).

3. Ponieważ  nie  odbyło  się  jeszcze  posiedzenie  komisji  U.M.  w sprawie  weryfikacji  wniosków  o 

przyznanie środków do remontów zabytków, K.G.K. nie zaopiniowała jeszcze wniosku Proboszcza Świątyni 

NMP w Kowarach. (jednogłośnie za).

4. K.G.K. wnioskuje o ustawienie koszy na śmieci w miejscu przy ul. Wolności – plac pod kasztanami. 

za (jednogłośnie) 

5. K.G.K. po wizycie u mieszkanki przy ul. Waryńskiego, wychodzi z sugestią aby umorzyć P. (…) 

czynsz za miesiące marzec i kwiecień 2013 r. kiedy to mieszkanka doznała uszczerbku na zdrowiu (spadł  

tynk) a meble uległy zniszczeniu z powodu lejącej się tam wody. (jednogł.)

6. Komisja  Budżetu  Planowania  pozytywnie  opiniuje  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  o 

dopłatach do wody i ścieków (5 za - 4 wstrzym.).

7. K.B.P.iF. pozytywnie opiniuje projekt uchwały w/s zmian budżetu na 2013 rok (6 za – 3 wstrzym.).

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                   Gospodarki Komunalnej

                                                                                                                                Budżetu, Planowania i Finansów 
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